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Andelsboligforeningen Naverparken 
 
 

Bestyrelsesmøde kl.: 1830 - m/mad 
Mødested: Aase Mouritsen 
Mødedato: 28-08-2018 
Deltagere: Helle (HS), Flemming (FR) Aase (AaM) Ole(OH) Anni (AB) 
Fraværende: alle mødt. 
 
Referat: 
 

1. Underskrive seneste referat:  d. 25.04.2018 - Er underskrevet på generalforsamlingen.  
Konstituerende møde d. 19. juni 2018 v/ FR. - mødet var uden for referat. 
Konstitueringen: 
Formand: Anni Brown 
Næstformand: Flemming Rask 
Kasserer: Helle Faurholt Sørensen 
Sekretær: Aase Mouritsen 
Medlem: Ole Hummelgaard 
Suppleant: Bent Sørensen 
 

2. Planlægge møde ang. affaldscontainerne  
Det aftaltes, at man mødes ved de respektive skure: tirsdag d. 4. september 2018. 
 

Vi prøver at få en kontaktperson for hver ”husrække”. 
Forslag: 
Anni:  kl 16.00 - med alle gadens 12 beboere 
Jimmy:  kl 16.15 - med alle gadens   9 beboere 
Frits:  kl 16.30 - med alle gadens 14 beboere 
Erik: kl 16.45 - med alle gadens 12 beboere 
Grethe: kl 17.00 - med alle gadens   6 beboere 
Forslaget om kontaktpersonerne forventes vedtaget på vejmødet. Der bliver omdelt 
indbydelse.(Anni) 
 

3. Budget v/ Helle 
100.000 flyttet fra løbende konto til vedligeholdelseskontoen i henhold til vedtagelse på GF 
Vedligeholdelsesplanen opdateres ved næste bestyrelsesmøde. 
Budget godkendt. 
  

4. Status på vandskade ved 11G 
Arbejdet pågår. Ole har kontakt til håndværkerne. 
 
 

5. Reparation af vandrør (i skuret) ved 9E 
Afsluttet. 
Reparation af vandskade i 11U. Henning Mortensen er sat på arbejdet, Flemming har 
kontakten. 
Vandskade i 9 G. Arbejdet er afsluttet.  
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6. Opgaver, der skal arbejdes med i 2018 ang. vedligeholdelse 
 

• Gennemgang af alle fuger ved vinduer og døre  + tage. 

Ole og Flemming sætter et hold og laver plan for gennemgangen. Der kommer besked i 

postkassen derom, sammen med info om affaldsordningen.  

• Fælles arbejdsdag, dato.: Lørdag den 27. oktober 

 

• Revidere vedtægterne: Alt, der allerede er vedtaget, bliver skrevet ind i vores 

vedtægter. Vi tager det op igen på næste møde. 

• Undersøge v/ kommunen om reglerne ang. klipning af hække til vores naboer 

rundt om vores matrikel.  

Flemming undersøger. 

7.Evt. 
 
 Næste møde: 10. okt. 18.30 hos Ole. 
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